
Minnesanteckningar medlemsmöte Jordens Vänner Helsingborg 6/2 2025                         
Närvarande i lokalen: Lena Lövendahl, Stig Broqvist, Sven Broqvist och Ulf Christoffersson. Per 
Nilsson hade anmält förhinder, men meddelat att han tyckte bilagorna, alltså förslagen var bra. Anders 
Persson hade meddelat förhinder. Matej Kopecny hade meddelat att han tyckte förslagen var bra.   
1. Formalia. Mötesordförande Sven, mötessekreterare Stig, Den utskickade dagordningen 
godkändes med att vi under övriga frågor ska ta upp Skånes Klimat- och energistrategi, 
Framtidskonferensen, meddelande till kansliet om medlemsutskick och nästa möte.  
2. Motioner till årsmötet för riksorganisationen. 
Beslöts ställa sig bakom de två motioner, som skickats ut i första kallelsen, nämligen om öppet brev 
mot tillväxttänkandet och om massmedias ansvar för klimatet med påpekandet att det ska skrivas 
datum för medlemsmötet.  
Beträffande motionen, som skickats ut senare, om att ta tillvara utskottens kunskaper beslöts att 
förtydliga så ingen tror att alla utskott ska behandlas på varje konferens. Vi lägger till meningen: 
”Naturligtvis hinner man inte med alla utskott på varje konferens, utan man kan till exempel ta ett eller 
ett par utskott på varje konferens.” Det ska också stå Stig Broqvist som motionär samt att ”Jordens 
Vänner Helsingborg instämmer i motionen enligt beslut på medlemsmöte 2025-02-06”. 

3. Artikel till Ung Vänster Skånes tidning Motviljan 
Mötet var positiv till artikeln, men det beslöts att den som har synpunkter på mindre ändringar eller 
tillägg kan kontakta Stig under fredagen 7/2 senast kl. 20. Därefter skickar han in artikeln.  
4. Synpunkter om kommunens planer. 
Stig hade skickat ut ett ändrat förslag, eftersom han sett att det vid Maria station fortfarande bara är två 
spår trots att järnvägsbron blivit bredare. Det ändrade förslaget godkändes. Beslöts att Stig skickar det 
till alla i kommunfullmäktige, stadsbyggnadsnämnd, vissa kommunala tjänstemän samt till 
journalister. 
5. Miljörörelsens historia, kortversion 
Sven och Stig hade diskuterat igenom det Stig skrivit och funnit ett flertal saker som bör ändras. Stig 
har ännu inte hunnit skriva ner allt. Sedan Stig fått in eventuella ytterligare synpunkter från de andra 
aktiva i föreningen, ska Stig skicka ut en bearbetad version till alla medlemmar och intresserade, som 
får en möjlighet att ha synpunkter. Tanken är att sedan besluta att sätta in den på föreningen hemsida 
och om möjligt få den utgiven som bok.  
6. Övriga frågor, bl.a. nästa möte.. 
a) Länsstyrelsen hade skickat ut ett förslag till Klimat- och energistrategi för Skåne på 
remiss till Jordens Vänners kansli, som i sin tur skickade det till Ellie i Malmö och Stig i 
Helsingborg. Beslöts att Stig skickar det remissvar på Skånes klimat- och energistrategi, som 
Jordens Vänner Helsingborg skrivit 2018, till Ellie och sedan fundera på hur vi ska agera vad 
gäller det nu aktuella förslaget. Stig ska försöka titta på det, Det är tid kvar, eftersom 
remissvar ska vara inne senast 2/5.  
b) På Framtidskonferensen 23/2 ska Stig delta och där ska de bland annat visa hur man 
kan använda det interna debattforumet.  
c) Stig ska meddela kansliet inför nästa medlemsutskick dels om föredraget 10/4 om 
Unga stämmer staten, föreningen Auroramålets kamp för klimaträttvisa, och dels att vi håller 
på och skriver en kortversion av Miljörörelsens historia.  
d) Nästa möte blir något av datumen tisdag 18/3, torsdag 3/4, tisdag 15/4 och torsdag 
22/4. Stig ska bland annat höra med Per och Anders när de kan.  
 
Minnesantecknat av Stig Broqvist, mötessekreterare, och godkänt av Sven Broqvist, mötesordförande. 
 

 


